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DOROTEA KOMMUN Minnesanteckning 
 
Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 2024-03-13 
KPTR 
 
 
 
Tid: 13.30-14.45 
Plats: Kommunkontoret, Vita rummet 
 
Närvarande: 
Greger Lindqvist, S, ordförande 
Göran Gunnarsson, L, ordf. VSU 
Håkan Eriksson, C, ordf. MBN 
Sonia Danielsson, SPF 
Ulf Persson, PRO 
Marie-Louise Ahlqvist, SRF 
Christina Selinder, HL 
Vivianne Svanlund, Reumatikerföreningen 
Carina Oscarsson, Neuroförbundet 
Margot Östman, SKPF 
Eva Brantholm, Doroteahus 
Magdalena Eliasson, sekreterare 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordföranden hälsar alla välkomna till mötet för kommunala pensionärs- och 
tillgänglighetsrådet (KPTR). 
 
 
§ 2 Justering 
Ulf Persson utses att justera. 
 
 
§ 3 Hjärtstartare 
Carina Oscarsson redogör för hur det ser ut med hjärtstartare i kommunen. Nu finns det 
en hjärtstartare utanför MB till höger, som allmänheten kan nyttja. Det finns flera i 
fabriker/företag som har hjärtstartare, men de är enbart tillgängliga på dagtid. Det finns 
också ett flertal byar som har hjärtstartare. Finns det hjärtstartare i slalombackarna i 
Borgafjäll/Borga? 
 
Civilförsvaret kommer att ha en utbildning v. 20, kursen är gratis, men man bör vara 
medlem i Civilförsvaret.  
 
Ska vi ordna en egen utbildning till hösten? En utbildning i Dorotea med 10 på 
förmiddagen + 10 deltagare på eftermiddagen skulle kosta 100 kr/pers + resa för ledaren. 
 
Göran tar kontakt med Ica och kontrollerar att den fungerar. Christina Selinder tar 
kontakt med kyrkan och hör om de har några och om de är registrerade. Viktigt att de 
som finns ute i samhället fungerar och servas. 
 
Det bör skickas ut meddelande till alla föreningar och företag om vikten av att hålla koll 
på sina hjärtstartare att de är servade och registrerade. Kan MB hjälpa till och skickat ut 
information till föreningarna? 
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Ska kommunen se över om de kan lämna ett bidrag till inköp av hjärtstartare, vem sköter i 
så fall underhållet med mera? 
 
 
§ 4 Kommunhuset 
Den inre dörren i kommunhusets entré kan för närvarande inte öppnad med hjälp av 
dörröppnare. Kommunen ser över hur man på bästa sätt kan lösa detta.  
Hissen i kommunhuset stannar ibland inte jäms med golvet. Det är också svårt med att 
dörren inte går upp ordentligt i källaren. Hissen är gammal och sliten, reparatör kommer 
in och fixar till problemet vid behov. Kanske man bör byta hissen? 
Branddörr mot vita sammanträdesrummet är stängd, undersöka anledningen varför den är 
stängd och se om den inte kan hållas öppen som vanligt. 
 
 
§ 5 Trappa till tandläkaren på Storgatan 
Doroteahus ska se om det finns någon bra lösning på hur man kan ta sig in till tandläkaren 
om man är t. ex. rullstolsbunden. Även steget på utsidan dörren bör 
tillgänglighetsanpassas. 
 
 
§ 6 Doroteahus 
Eva Brantholm från Doroteahus informerar att det finns 14 lägenheter färdiga för 
uthyrning just nu och fler som inte är klara för uthyrning. Doroteahus har totalt 360 
lägenheter och det finns inga planer på rivning i dagsläget. 
 
 
§ 7 Halkbekämpning 
I vinter har vi sett ett flertal problem med halkbekämpningen. Isbildning vid bankomat, 
ingång Gallerian, brevlådan för Röda korset vid Gallerian, anslagstavlan vid Ica, 
anslagstavlan vid Pingstkyrkan, busstationen och utanför Gallerian lutar dessutom 
trottoaren mot vägen, hörnet vid 44:an, även vid före detta banken är det dåligt skottat. Se 
över vad snöröjarna har för skyldigheter? och vad Doroteahus måste åtgärda. 
 
Snö i korsningar måste tas bort bättre. 
 
 
§ 8 Ordföranden avslutar sammanträdet. 
 
 
 
 
 
Greger Lindqvist Ulf Persson 
Ordförande Justerande 
 
 
 
Magdalena Eliasson 
Sekreterare 


